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امین  زندگانی:
اجرا مقوله سخت تری  است

مجری برنامه تلویزیونی »قرنطینه« اجرا را سخت تر از بازیگری دانست 
و تاکید کرد که مجری باید صمیمیت و نزاکت را همزمان داشته باشد. 

»ایرنا« گفت و گویی با امین زندگانی انجام داده که در ادامه می خوانید:
 اجرای تلویزیونی برای شما سخت تر است یا بازیگری؟

اجرا مقوله سخت تری است. در بازیگری داستان و دکوپاژ به فرد 
کمک می کند که جذاب باشد و دیده شود. اما در مجری گری خود مجری 
باید ارتباط ایجاد کند و جذاب باشد. چند سالی اجراهایی مد شده که 
صمیمیت را با بی ادبی اشتباه گرفته بودند. تلویزیون ما دنبال صمیمیت 
بانزاکت است. بعضی وقت ها هم مجری ها این قدر بانزاکت می شدند که 
صمیمیت از بین می رفت. رعایت این قضیه مقداری سخت است. مجری 
باید به مهمانش فرصت صحبت کردن بدهد و بداند کجای گفت وگو وارد 
شود. اجرا نیاز به حضور ذهن و درک موقعیت دارد. در اجرا درک موقعیت 
نسبت به بازیگری سخت تر است. اجرا یک کار شخصی و انفرادی است 
و گروهی نیست. از اتاق فرمان چیزی به مجری منتقل می شود و او باید 

جوری وانمود کند که بیننده متوجه نشود.
 پیش از برنامه »قرنطینه« سابقه اجرا داشتید؟

به صورت جسته و گریخته در چند برنامه تلویزیونی مجری بوده ام. 
سال ۱۳۸۰ با جواد رضویان یکی از طولانی ترین برنامه های زنده 
تلویزیون را از شبکه یک اجرا کردیم. این برنامه از ساعت ۱۱ و نیم شب 
شروع می شد و حدود پنج ساعت ادامه داشت. یک برنامه ترکیبی با نام 
»کاغذکاهی« بود که به نقد سریال های تلویزیون می پرداخت. رکورد 
طولانی ترین فکس را هم در آن برنامه کسب کردیم. آن زمان پیامک و 
فضای مجازی در ایران نبود. ما حدود سه و نیم کیلومتر فکس دریافت 
کردیم. مسابقه »نه بر یک« را اجرا می کردم که من مجری بخش آقایان 
بودم و خانم پاوه نژاد مجری بخش خانم ها بودند. اجراهای من بین 

سال های ۸۰ تا ۸۳ اتفاق افتاد.
 سال پرُکاری را پشت سر گذاشتید. کرونا تاثیرمنفی بر روی 

فعالیت های شما نگذاشت؟
از لحاظ تعداد برنامه ها و سریال ها پرکار بودم. ولی از لحاظ زمانی نه. 
چون قرنطینه و ۱۴ اینچ خیلی زمانبر نبودند. من از موج اول کرونا مشغول 
بازی در سریال »خانه امن« بودم. اواخر شهریور هم بازی من تمام شد. 
اوایلی که دستور آمد همه پروژه های سینمایی و تلویزیونی باید تعطیل 
شوند ما هم تعطیل شدیم. اما به محض اینکه ممنوعیت ها برداشته شد 

ما هم کار را شروع کردیم.
 صحبت هایی مطرح شد درباره اینکه هنرمندان باید برای 

دریافت واکسن در اولویت قرار بگیرند. نظر شما چیست؟
این بحث یک بازخورد منفی در جامعه ایجاد کرده است. مردم باید 
محتوای داخلی را تماشا کنند. هنرمندان ارتش فرهنگی کشور هستند 
و نباید میدان را خالی کنند. الان که شرایط حاد شده باید کار کنیم. 
هنرمندانی که داخل پروژه ها هستند باید واکسینه شوند. چون یک گروه 
چهل نفره مشغول کار هستند و اگر یک نفر کرونا بگیرد ویروس را منتشر 
می کند. هنرمندان ناچار هستند محتوای فرهنگی تولید کنند. اینکه آنها 
با اولویت واکسن دریافت کنند تصمیم غلطی نیست. البته هنرمندانی که 
مشغول به کار نیستند، هر وقت وارد پروژه ای شدند باید واکسن دریافت 
کنند. هنرمندان تافته جدابافته نیستند. اما الان در خط مقدم تولید کار 
فرهنگی هستند. عزیزانی که مشغول کار هستند بد نیست واکسن 

دریافت کنند.
 همکاری شما با برنامه »قرنطینه« چگونه شکل گرفت؟

حدود چهارماه پیش دیدار دوستانه ای اتفاق افتاد و این برنامه 
پیشنهاد شد. همه چیز دوستانه جلو رفت و من یک باره دیدم جلوی 
دوستان قرنطینه هستم. فصل اول را با علی مسعودی کار کرده بودند. 
او چون خودش سریال داشت نتوانست ادامه بدهد. علی جان خودش 
من را پیشنهاد داد. من وقتی آشنا شدم دیدم رویکرد برنامه قرار است 
مهمان محور باشد و یک گفت وگوی صمیمی  شکل بگیرد. قرار شد با هر 

مهمان درباره اینکه دوران قرنطینه را چگونه می گذراند حرف بزنیم.
 چرا نصف دکور برنامه زردرنگ و نصف دیگرش آبی است؟

خواستند تنوع بصری ایجاد کنند. مهمان و مجری هرکدام در یک 
قرنطینه رنگی هستند. احتمالا خواستند بگویند در این شرایط قرنطینه 

هم زندگی ادامه دارد.
 در یکی از برنامه ها اشاره کردید که فردخجالتی هستید. این 

خجالتی بودن با بازیگری و اجرا در تناقض نیست؟
کلا خجالتی بودن با شغل من در تناقض است. من هنوز هم در جایی 
که آدم ها غریبه باشند و ربطی به کار من نداشته باشند خجالتی هستم. 
اما سرکار فرد شوخ مزاجی هستم و سربسر بقیه می گذارم. در پشت صحنه 
سینما و تلویزیون به جای اینکه مانع کار شوم شتاب دهنده هستم. چون 
می دانم بر سر راه تولید هر کاری چقدر معضل و مشکل وجود دارد. اما در 
زندگی شخصی و خصوصی خجالتی هستم. من رستوران هم که می روم 
راحت نیستم. خیلی معذب هستم. چیزهایی را رعایت می کنم که مربوط 

به نسل ماست. 
 از برنامه »14 اینچ« که شما اجرایش را به عهده دارید چه 

خبر؟
این برنامه از شبکه آی فیلم پخش می شود. با بازیگران جوان و 
پیشکسوت سریال های قدیمی  که از آی فیلم پخش شده، خاطره بازی 

می کنیم. وقتی این برنامه را اجرا می کردم به همه خوش گذشت.

خــــبر
 نکوداشت »انصاریان« 

در جشنواره فیلم های ورزشی
دبیر دوازدهمین جشنواره بین المللی فیلم های ورزشی ایران از 
برگزاری مراسم اختتامیه و اهدای جوایز برگزیدگان این دوره جشنواره 
به صورت همزمان آنلاین و حضوری و همچنین نکوداشت علی انصاریان 
خبر داد. سیدمجتبی علوی دبیر دوازدهمین جشنواره بین المللی 
فیلم های ورزشی ایران با اشاره به اینکه مراسم پایانی این دوره از جشنواره 
روز پنجشنبه، ۲۱ اسفندماه همزمان با مبعث حضرت رسول)ص( با حضور 
حداقلی برگزیدگان و داوران در سالن همایش های مجموعه فرهنگی 
ورزشی انقلاب برگزار می شود، اظهارکرد: تاخیر یک ساله به دلیل عدم 
صدور مجوزهای لازم و شیوع کرونا، اکران آثار و مراسم اهدای جوایز بوده 
است. به گفته علوی، مراسم اختتامیه این دوره جشنواره از شبکه ورزش 
سیما، سایت جشنواره فیلم ورزشی و مجموعه های ورزش سه و طرفداری 
برای مخاطبان پخش خواهد شد. وی افزود: در این دوره نکوداشت مرحوم 
علی انصاریان که عضو هیات  داوران در یکی از بخش های اصلی جشنواره 
بود و تکریم مقام مادر که شاخصه اخلاقی وی محسوب می شود، برگزار 
خواهد شد؛ همچنین بزرگداشت سه چهره مطرح ماندگار در حوزه 
سینما، ورزش و رسانه طبق سنوات قبل  برگزار می شود و از آنان  تجلیل 
به عمل  خواهد آمد که به زودی جزئیات آن اطلاع رسانی می شود. براساس 
این گزارش، جشنواره ایران به عنوان یکی از ۱۶ پایگاه جهانی و میزبان ۲۸ 
کشور آسیایی و منطقه برای ورود به جشنواره جهانی میلان مورد توجه 
فیلمسازان و سینماگران این کشورهاست و با توجه به جایگاه بین المللی 
این جشنواره و استقبال از آن، آثاری از کشورهای اروپایی و دیگر کشورها 
نیز مهمان این رویداد هستند. در این دوره آثاری از ۵۴ کشور برای حضور 

در جشنواره ثبت نام کردند.

حمیــدرضا آذرنگ بازیگر مطرح 
سینماوتــلویزیون بازیــگر سریال 
»مستوران« به کارگردانی سیدجمال 
سیدحاتمی و تهیه کنندگی عطا پناهی 
شد. سریال »مستوران« تازه ترین 
محصول سازمان هنــری رسانه ای 
اوج به تازگی کلید خورده است. فصل 
اول سریال »مستوران« که برگرفته 
از قصه های کهن ایرانی است در ۲۶ 
قسمت تولید خواهد شد و مجری 
طرح این مجموعه »استودیوبادبان«  
است. سازمان هنری رسانه ای اوج 
سریال »مستوران« را برای پخش از 

رسانه ملی می سازد.

»آذرنگ« بازیگر 
»مستوران« شد

محمدرضا الوند  
درگذشت

احترام برومند با بیان اینکه تعیین حریم برای 
مجموعه تئاترشهر بسیار ضروری است، گفت: 
هر زمان شهر ما از همه ناهنجاری ها و معضلات 
اجتماعی رها و امنیت در آن برقرار شد، آن زمان 
با خیال آسوده می توان حریم دور تئاترشهر را 
برداشت! این هنرمند باسابقه سروسامان دادن 
به فضای پیرامون تئاترشهر را یکی از مطالبات 
جامعه هنری در سالیان متمادی می داند و تاکید 
کرد: در شرایط فعلی، تعیین حریم، عملی ترین 
راه برای امن کردن فضای اطراف تئاترشهر است. 
او که همسر داود رشیدی است، با بیان اینکه 
نه تنها  تئاترشهر،  سال هاست محیط پیرامون 
شأن فرهنگی نداشته، بلکه فضایی ناامن هم بوده 
است، یادآوری کرد: حدود ۲۲ سال پیش که آقای 
رشیدی نمایش »ریچاردسوم« را در تئاترشهر اجرا 
می کرد، این مشکل وجود داشت و متاسفانه در 
طول سالیان ادامه پیدا کرد. با رشد جمیعت تهران 
و افزایش ناهنجاری های اجتماعی، این مساله بیش 
از گذشت خود را نشان می دهد. او اضافه کرد: در 
این سال ها وضعیت تئاترشهر به جایی رسیده که 
هنرمندان و فعالان تئاتر در این فضا امنیت ندارند. 
بارها شنیده ایم که کیف یا گوشی تلفن همراه 
آنان را ربوده اند یا خودرویشان مورد سرقت قرار 
گرفته است. برومند با اشاره به وضعیت بهداشتی 
نامطلوبی که در این فضا وجود دارد، خاطرنشان 

می کند که شب ها وقتی کار مجموعه تئاترشهر به 
پایان می رسد، عده ای تصور می کنند این مجموعه 
صاحبی ندارد و باخیال راحت مناظری را ایجاد 
می کنند که متاسفانه در این گفت وگو امکان 
توضیح آن وجود ندارد. مناظری که هم از نظر 
شأن و انسانی و اجتماعی، ناپسند است و هم از 
نظر بهداشتی، شرایط بسیار نامطلوبی را ایجاد 
می کند. این هنرمند باسابقه تصریح کرد: تئاترشهر 
حالت سرپناه پیدا کرده است چون هم فضایی برای 
نشستن دارد و هم بخشی از ساختمان مسقف است 
به همین دلیل عده ای به عنوان سرپناه از آن استفاده 

می کنند.  
   این محل خانه هنرمندان  است

برومند ابراز تاسف کرد و ادامه داد: معضل اطراف 
تئاترشهر کم کم دارد به خانه های مسکونی وسط 
شهر هم کشیده می شود. در چند متری خانه ما 
هم که در محله اوین قرار گرفته، وضعیتی مشابه 
وضعیت دور و بر تئاترشهر ایجاد شده است. او 
که به کاربردن عنوان  هایی مانند اوباش یا مجرم 
را در مورد کسانی که دچار اعتیاد هستند، درست 
نمی داند، اظهارکرد: به هرحال و به هر دلیلی، این 
افراد دچار اعتیاد شده اند اما در این میان، جونان و 
نوجوانانی که در این مناطق زندگی می کنند، چه 
تقصیری دارند، خانواده هایی که از بابت فرزندان 
جوان، کودکان و نوجوانان خود نگران هستند، 

چه گناهی کرده اند. آنچه بیشتر مایه تاسف است، 
این است که در این گونه موارد، هیچ یک از نهادها 
هم خود را موظف به حل این مشکل نمی دانند. 
بنابراین در چنین وضعیتی هر کسی موظف است 
از حریم خانه خودش حفاظت کند. این بازیگر و 
گوینده با سابقه درباره ربوده شدن کاشی کارهای 
تئاترشهر و صدمه زدن به این بنای فرهنگی گفت: 
متاسفانه وقتی بلای اعتیاد به جان کسی بیفتد، از 
هیچ چیزی حتی از یک آهن پاره نخواهد گذشت. 
به یاد داریم چند سال پیش دزدیدن درب یکی 
از فاضلاب ها چگونه جان یک کودک معصوم را 
گرفت، وقتی از چنین چیزی نمی گذرند، توقع 
دارید از کاشی های تئاترشهر بگذرند؟! بنابراین 
جای تعجب ندارد که هر از چندی می بینیم یکی از 
این کاشی ها را برداشته اند یا درهای این مجموعه 
را با آن همه زیبایی و قدمت خط انداخته اند. 
درحالیکه این درها، این کاشی کاری ها آثار هنری 
ارزشمندی است که باید از آنها مراقبت کرد. برومند 
تئاترشهر را خانه هنرمندان تئاتر می داند و با اشاره 
به پیشینه آن ادامه داد: تئاترشهر بعداز تماشاخانه 
»سنگلج« قدیمی ترین مرکز تئاتری ماست که با 
چند سالن، بزرگترین مجموعه فعال در تئاتر کشور 
به شمار می آید. این مجموعه علاوه بر اینکه یکی 
از زیباترین بناهای ملی ماست و گذشته از جایگاه 
فرهنگی اش، محل ارتزاق بسیاری از هنرمندان 
تئاتر هم هست. بنابراین لازم است که در حفظ و 
نگهداری آن بکوشیم. او افزود: باید با یک طراحی 
درست و با کمک و مشاوره مهندسان کاربلد، 
حریمی زیبا و متناسب با سازه خود تئاترشهر و 
هویت این بنا ایجاد کرد تا ضمن حفظ زیبایی و 
اصالت مجموعه، پیرامون آن امنیت برقرار شود 
و هنرمندان و تماشاگران با خاطری آسوده به 
این مجموعه رفت وآمد کنند. احترام برومند در 
پایان یادآوری کرد: سال هاست بزرگان ما به دنبال 
سروسامان دادن به محیط پیرامون این مجموعه 
هستند ولی متاسفانه تا به امروز پیگیری هایشان به 
نتیجه نرسیده است. تعیین حریم، آخرین راه حل 
برای جامعه تئاتری است. وقتی کسی از خانه ما 
مراقبت نمی کند، خودمان باید به فکر امنیت این 

خانه باشیم.

احترام  برومند:

حریم برای تئاتر شهر ضروری است
محمدرضا الوند که در چند روز 
گذشته به دلیل کرونا در بیمارستان 
بستری شده بود، عصر پنجشنبه 
هفتم اسفندماه از دنیا رفت. وحید 
فخرموسوی از دوستان این چهره 
تئاتری و رئیس شورای نظارت و 
ارزشیابی مرکز هنرهای نمایشی 
اعلام کرد که محمدرضا الوند در 
بیمارستان بعثت درگذشته است. 
الوند مدیر بخش هماهنگی استان ها 
در مرکز هنرهای نمایشی بود که 
در چند روز گذشته به کرونا مبتلا 
شد و از آن جا که بخش بزرگی 
از ریه او درگیر این ویروس شده 
بود، با استفاده از دستگاه تنفس 
الوند متولد  می کرد.  محمدرضا 
سال ۱۳۴۳ در نهاوند و کارشناس 
ارشد تئاتر، نویسنده و پژوهشگر 
تئاتر بود و در طول سال ها فعالیت 
اجرایی، مسئولیت های مختلفی در 
هنرهای نمایشی برعهده داشت. 
مشاور هنری تماشاخانه سنگلج، 
رئیس شورای نظارت و ارزشیابی و 
مدیراجرایی کانون تئاتر دانشجویی 
از مسئولیت های او بود. او علاوه 
زمینه  در  نمایشنامه نویسی  بر 
نقدوتحلیل نیز با نشریات مختلفی 

همکاری داشت.

رامبد جوان ضبط فصل جدید »خندوانه« را آغاز 
کرده است و این برنامه با رعایت پروتکل های کرونایی 
قبل از نوروز ۱۴۰۰ روی آنتن شبکه نسیم می رود. رامبد 
جوان این روزها در تدارک ساخت دو پروژه سنگین 
است؛ فصل جدید برنامه »خندوانه« برای شبکه نسیم 
و سریال »مردم معمولی« در شبکه نمایش خانگی که 
این روزها تولیدشان همزمان شده است. فصل جدید 
»خندوانه« ابتدا قرار بود نوروز ۹۹ روی آنتن برود اما 
رامبد جوان جزو اولین و حتی معدود افرادی بود که با 
شروع کرونا و شیوع این ویروس واگیردار در سطحی 

گسترده، خیلی جدی و به صراحت از ساخت این برنامه 
انصراف داد. در این یکسال که مشخص شد این ویروس 
بنای رفتن ندارد چند باری اعلام شد که »خندوانه« به 
تولید می رسد که جدی ترین آن بعداز محرم و صفر بود. 
طی چند ماه اخیر رامبد جوان با فراخوان هایی در صفحه 
شخصی خود از حضور استندآپ کمدین ها برای فصل 
جدید برنامه دعوت کرد وحالا فصل جدید »خندوانه« 
به روزهای پخش نزدیک شده است. به تازگی ساخت 
دکور جدید این برنامه در برج میلاد به پایان رسیده 
و ضبط برنامه نیز از هفتم اسفندماه آغاز شده است. 

»خندوانه« در فصل جدید با رعایت پروتکل ها و استفاده 
از ماسک ضبط می شود و البته فاصله گذاری اجتماعی 
هم در محل استقرار مهمانان رعایت می شود به گونه ای 
که استودیوی این برنامه به نسبت فصل های قبل 
کمترین تعداد حضار را در خود جای داده است و تقریبا 
حدود ۴۰ نفر در استودیو حاضر خواهند بود. این فصل 
از برنامه با ضبط چند قسمت، پخش خود را هم آغاز 
خواهد کرد و در روزهای پایانی اسفندماه و قبل از نوروز 
۱۴۰۰ روی آنتن خواهد رفت و قرار است تا بعداز ماه 

مبارک رمضان روی آنتن باشد.

ســیزدهمین دوره جشــنواره تجسمی فجر 
که در فرهنگستان هنر برگزار شــده بود، عصر 
پنجشنبه )۷ اســفندماه( با معرفی برگزیدگان 
به پایان رســید. مراســم اختتامیه سیزدهمین 
دوره جشــنواره هنرهای تجسمی فجر با حضور 
ســیدعباس صالحی )وزیــر فرهنگ و ارشــاد 
اسلامی(، مجتبی حسینی )معاون هنری(، هادی 
مظفری )مدیر کل هنرهای تجســمی(، دبیران، 
داوران و هنرمندان این رویــداد در تالاروحدت 
برگزار شد. ســیدعباس صالحی، وزیر فرهنگ و 
ارشاد اسلامی، در سخنانی اظهارکرد: هنرهای 
تجسمی جایگاه قابل توجهی در زیست بوم فردی 
و اجتماعی سالم و زیبای انسان ها دارد. شاخه های 
مختلف هنرهای تجسمی فرصتی را برای دیدن 
و خوب دیدن موضوعاتی که وجود انســان برای 
دیدن آن بــه زیبایی ها متصل می شــود، فراهم 
می کند. او بــا بیان اینکه »شــاخه های مختلف 
تجسمی سابقه کهن در ایران داشته و بخش هایی 
هم در روزگار جدید افزوده شده اند«، خاطرنشان 
کرد:  در مسیر هنرهای تجســمی هم در حوزه 
جغرافیایی و هم از نظر سن هنرمندان، رویش های 
قابل توجهی را مشاهده می کنیم. امروز هنرهای 
تجسمی، هنر ایرانی را در شاخه های مختلف به 
نمایش می گذارد. صالحی با بیان اینکه »تابلوی 
هنر ایرانی در شــاخه های هنر تجسمی متجلی 
است«، گفت: بخشی از توفیقات و شناخت هنر 
ایرانی در جهان منوط به هنرهای تجسمی بوده 
که بیش از این هم می تواند داشته باشد. در مراسم 
اختتامیه جشنواره سیزدهم تجسمی فجر، نشان 
عالی هنرهای تجسمی با حضور وزیر فرهنگ و 
ارشاد اسلامی به گارنیک درهاکوپیان در رشته 
نقاشی، سعید رزاقی در رشته تصویرسازی، احمد 
عبداللهی نیا در رشــته کاریکاتور، جعفر نجیبی 
در رشته مجسمه و سرامیک، خشایار پازی زاده 
در رشــته نگارگری، احمد آقاقلی زاده در رشته 
گرافیک، محمدحسین حیدری در رشته عکاسی، 
محمد سلحشور در رشته خوشنویسی و یعقوب 
آژنگ در بخــش پژوهش اهدا شــد. همچنین 
از کتاب جشــنواره در بخش طوبــی زرین که 
شــامل ۶۹۹ اثر از ۵۰۴ هنرمند اســت و کتاب 
»عیدی سازی« نیز رونمایی شد و از احمد وکیلی 

)دبیر بخش چاپ دســتی( و حسن محمدنژاد، 
از فعالان هنر چاپ دســتی تقدیر شد. در ادامه 

مراســم، هنرمندان قابل تقدیر 
و برگزیده هــای ســیزدهمین 
جشــنواره هنرهای تجســمی 
فجر اعلام شــدند که اســامی 
هنرمندان تقدیرشده و برگزیده 
به تفکیک رشــته ها به شرح زیر 
است: تصویرسازی: سمیه زارعی 
از تهــران )تقدیرشــده(، فرزانه 
نیشــابوری از یــزد )برگزیده(. 
خوشنویســی: مجید داستانی 
از قــم، محمــود رحیمی عهد از 
تهــران و مصطفــی عابدینی از 
قزوین )هنرمندان تقدیرشده(. 
این رشــته برگزیده نداشــت. 
رسانه های هنری جدید: مریم 
یاحقی از تهران )تقدیرشده(، 
احســان مهدوی از خراســان 
رضوی )برگزیده(. ســرامیک: 
رقیه اسدی از تهران، محمدرضا 
رونده از سیستان وبلوچســتان 
و احدا... شــکری پور ماســوله 
از تهــران )هنرمنــدان تقدیر 
شــده). طراحــی گرافیــک: 
ســیدمصطفی کلانتــری از 
تهران )تقدیرشــده(، مهرداد 
موســوی از تهران )برگزیده). 
عکاســی: الهه عبدا... آبادی از 
تهــران )تقدیرشــده(، عبدا... 
حیدری از تهــران )برگزیده(. 
کاریکاتور: عبــاس ناصری از 
خراسان شمالی )تقدیرشده(، 
البــرز  از  افــلاک  محمــد 
)برگزیــده(. مجسمه ســازی: 
هدایــت صحرایــی از تهران 
مصطفــی  )تقدیرشــده(، 
محســنی از البرز )برگزیده(. 
نقاشی: الیاس ستاری از تهران 
)تقدیرشده(، محسن تقی زاده 
از فارس )برگزیده(. نگارگری: 

محمدرضا آقامیری از البرز )تقدیرشــده(، زهرا 
دوستی از قزوین )برگزیده.(

ضبط برنامه آغاز شد

جزئیاتی از فصل جدید »خندوانه«

نقطه پایان جشنواره تجسمی فجر با معرفی برگزیدگان

فرهاد  جم: 
سهل انگاری درباره کرونا 

مرگبار است
بازیگر سریال »ستایش« گفت: سهل انگاری 
درباره کرونا مرگبار است، به شخصه امیدوارم سال 
بعد ماسک ها را برداریم، بی مبالاتی ما ممکن است 
یک خانواده را داغدار کرده و از زندگی ساقط کند. 
فرهاد جم اظهارکرد: در حال حاضر مشغول بازی در 
پروژه خاصی نیستم، از سویی پیشنهادات خوبی 
ارائه نشده و از سویی کرونا و شیوع موج تازه آن همه 
تولیدات را با مشکل و توقف روبه رو کرده به همین 
سبب پیشنهادات هم کم شده است. وی با اشاره 
به شروع موج تازه بیماری کرونا درباره وضعیت 
سینمای سال ۹۹ افزود: تصور من بر این است که 
با اوضاع فعلی و موج تازه بیماری کرونا هیچ امیدی 
به سینمای سال ۹۹ نیست، این ویروس به این 
راحتی دست از سر ما بر نمی دارد و به همین دلیل 
احساس می کنم که آینده سینما در ادامه سال ۹۹ 
آینده روشنی نیست. بازیگر سریال »همسران« 
درباره نبود اقبال برای اکران آنلاین آثار سینمایی 
اظهارکرد: واقعیت امر در وهله اول ما به شدت در 
پدیده اکران آنلاین دچار مشکلات زیرساخت 
هستیم، هنوز مخاطب ما با تماشای آنلاین آثار 
سینمایی بیگانه است، از سویی نبود قانون کپی رایت 
یک شبه سرمایه یک فیلم و تهیه کننده آن را نابود 
می کند. وی در همین رابطه ادامه داد: عجیب است 
که در سینمای ما فیلم هنوز دست تهیه کننده 
است اما مردم پیش از اکران آن را دیده اند، قاچاق 
فیلم به شدت به این هنر صدمه زده، شاید اگر قانون 
درستی در کپی رایت وجود داشت امروز سینمای 
آنلاین با توجه به بسته بودن سالن های سینما بار 

بزرگی را از روی دوش سینما بر می داشت.
 کرونا زندگی را سخت کرده 

این بازیگر سینما و تلویزیون با اشاره به وضعیت 
بد معیشت بازیگران در ماه های گذشته تصریح کرد: 
بازیگران هم مردمانی از همین کشور هستند، شک 
نکنید این بیماری کرونا زندگی را برای همه ما سخت 
کرده است، بیکاری و کم کاری و مشکلات معیشتی 
را که کنار بگذاریم، فراغ عزیزان و عدم ملاقات با 
خانواده یکی از غم های بزرگ روزگار کرونایی است. 
وی ادامه داد: ما انسان هایی هستیم که همیشه 
به مهرورزی و صله رحم عادت داشته و سفارش 
شده ایم، همین که نمی توانیم با یکدیگر دست دهیم، 
به یکدیگر محبت کنیم و خانواده خود را به راحتی 
ببینیم به نظرم بزرگترین سختی ها در دوران 
کروناست. بازیگر سریال »ستایش« بی توجهی به 
پروتکل های بهداشتی را نادرست خواند و افزود: 
نمی دانم چرا برخی تا این حد بی توجه به خود و 
خانواده خود هستند، چرا ما باید در این روزگار 
سخت از مردم خواهش کنیم که ماسک بزنند و 
یا به مسافرت نروند؟ چرا تا این حد بی مبالاتی 
صورت می گیرد، نمی دانم این سهل انگاری در 
جامعه از کجا منشا می گیرد اما این را می دانم که 
جدی نگرفتن بیماری کرونا برای همه ما تبعات 
جبران ناپذیری را به همراه خواهد داشت. جم در 
همین رابطه خاطرنشان کرد: سهل انگاری درباره 
کرونا مرگبار است، به شخصه امیدوارم سال بعد 
ماسک ها را برداریم، بی مبالاتی ما ممکن است یک 
خانواده را داغدار کرده و از زندگی ساقط کند، چرا 
در چنین برهه زمانی خودخواهانه عمل می کنیم، 
اینکه برخی می گویند ما قوی هستیم و بیماری را 
نمی گیریم یا می گویند ما کرونا گرفته ایم و متوجه 
نشدیم از نظر من مصداق بارز همین بی مبالاتی و 

خودخواهی است.


